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SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 

Indiener: Zohra Hadnan (CD&V) 
 

Datum: 16-12-2022 
Onderwerp vraag: Gezonde Maaltijden 

 
Toelichtende nota 

Heel wat Mechelaars maken gebruik van de “Gezonde Maaltijden” die 
aangeboden worden door het sociaal huis. We lezen in de toelichtende nota 

bij het budget dat de Mechelse steunverlening goed is uitgewerkt zodat iedere 
Mechelaar een menswaardig bestaan kan leiden. 

In verschillende wijken en dorpen maken heel wat mensen (vaak met Omnio-
statuut) gebruik van de aangeboden maaltijden. Mensen die misschien anders 

geen gezonde maaltijd zouden nuttigen. 
Toch beslist men in de volgende begroting vanaf 2023 de maaltijden te 

stoppen. 

De samenwerking met De Krone in Duffel eindigt omdat Stad Mechelen hier 
niet meer verder wil gaan.  Dit betreuren wij als CD&V heel erg omdat ook de 

job voor die mensen met autismespectrumstoornis weg valt. 
 

 
Vragen 

 
1. Waarom wordt er geen budget meer voorzien? 

2. Op welke manier gaat de huidige doelgroep die gebruik maken van de 

maaltijden in de toekomst geholpen worden? 

 

    Zohra Hadnan 
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